
Interpelácia č. 30/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Tomko: 
Ešte by som na margo toho, že sme vypustili bod z dnešného zastupiteľstva, bod 27, 28 a 29, 
chcem sa spýtať vedenia mesta ohľadom menovania  riaditeľa Technických služieb 
a vymenovania riaditeľa Športového klubu mládeže, prečo nepristúpi vedenie mesta na 
požiadavky poslancov, aby sme skutočne mohli tento bod už prejednať. Ja neviem, či sme ho 
už 2x, či 3x vypustili z programu zastupiteľstva. Ja si myslím, že pán Davala si zaslúži byť 
menovaný riaditeľom za tie roky odvedenej práce, čo tu pracuje pre mesto Trebišov a takýmto 
spôsobom jeden nedaj še, druhý nepušť še, tak takto proste ho nevymenujeme. Ja si myslím, 
že mali by ste aj vedenie mesta pristúpiť už konečne k tomu, aby sme sa dopracovali k tomu, 
aby pán Davala bol vymenovaný ako riaditeľ Technických služieb.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade vymenovania, resp. nevymenovania. Myslím si, že už som sa vyjadril v úvode, 
hneď pri zmene programu, čiže to nie je o tom, že nikto nechce pristúpiť. Je ťažko si vysvetliť 
rozdielny postoj pri jednej a pri druhej situácii.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


